
Innkalling til årsmøte i Skjåk Hestlag 2025 

Styret kallar med dette inn til årsmøte i Skjåk Hestlag 

20. mars 2025 klokka 20:00. Møtet blir i kantina på Skjåk ungdomsskule.            

Styret har styremøte før årsmøtet frå 19.00. 

Endeleg sakliste: 

1. Godkjenne dei stemmeberettiga medlemmane 

2. Godkjenning av innkalling og sakliste 

3. Val av møteleiar, referent og to til å skrive under protokollen 

4. Godkjenning av årsmelding 

5. Godkjenning av rekneskap 

6. Revisjonsmelding frå kontrollutvalet 

7. Fastsette medlemskontingent 

- Styret har fylgjande forslag: la ordinære medlemsskap fortsetje å være 500 kr frå det året 

ein fyller 15 år. 

- Endre familiekontingenten til ein fast sum lik for alle, uansett antal i familien. Ein familie 

er to vaksne over 18 år pluss barn under 18 år. 

8. Vedta lagets budsjett 

9. Behandle idrettslagets organisasjonskart 

10. Val 

a) Leiar, på val 

b) Nestleiar, ikkje på val  

c) Kasserar, på val 

d) Styremedlem ikkje på val 

e) Revisor/kontrollutval, 2 stk. på val 

f) Valkomité 1 stk. på val 

- Valkomiteen har ikkje klart og finne nokon til kasserarjobben. Styret har prata samen om 

ulike moglegheiter vedrørande kasserarjobben. Sidan klubben ikkje har nokon over 18 år 

som vil ta på seg dette vervet, foreslår vi å finne nokon utanfrå som kan ta på seg dette 

som eit betalt oppdrag. Om vi klarer å finne ei løysing til årsmøtet vil dette bli lagt fram 

med økonomisk oversikt på kva det vil koste. 

11.  Innkomne saker 

- Det er ikkje kome inn noko saker. 

 

Etter årsmøtet blir det kaffe og bite i. Styret vil leggje fram forslag til aktivitetar dette 

året samt gi moglegheita for å komme med ynskjer for aktivitet i året som kjem. 

Velkomen til årsmøte! 

 

Skjåk 11.02.2025 

Med venleg helsing 

Styret i Skjåk Hestlag 

 
For å ha stemmerett på årsmøtet må eit medlem ha fylt 15 år, ha vore med i Skjåk Hestlag i minst éin 

månad og ha betalt kontingenten. Medlem under 15 år har møte- og forslagsrett. 

For meir informasjon om stemmerett, valbarheit, forslagsrett o.l., sjå idrettslagets lov §5 til §8. 

 

 
Vedlegg: 
Årsmelding 
Rekneskap 
Revisjonsmelding frå kontrollutvalget 
Forslag til budsjett 
Organisasjonskart 
Innstilling frå valkomiteen 
Innstilling frå styret på ny valkomité 



Årsmelding for Skjåk Hestlag 2024  
  

Styrets arbeid og fokus  
Styret i Skjåk Hestlag har etter årsmøtet i 2024 bestått av følgende 
personer: Randi Grete Brennhaug Åmot-Linnerud (leder), Mona Fallingen 
(nestleder) Malene Dagsgard (kasserer) Ulf André Simensen Hovde 
(styremedlem), Marit Brekkum (sekretær), Lovise Åmot Linnerud 
(styremedlem). Kajsa Klepp Aaboen og Tor Taraldsrud har vært varaer.  
  
Det ble avgjort på årsmøtet at laget skulle gå over til forenklet lovnorm, som 
da betyr at styret ikke trenger flere enn fire medlemmer. På første 
styremøtet etter årsmøtet fikk de som var innvalgt utover de fire, velge om 
de ville være med ut sin tid eller ikke. Alle takk ja og ble med på det.  
  
Styret har i året 2024 jobbet med vanlige styresaker som 
medlemsadministrasjon, hjemmeside, søknadsskriving og planlegging av 
året.  
  
Samarbeid med Skjåk IL er i full gang. Vi ligger nå inne på hjemmesiden 
deres og arrangementene våre blir delt og reklamert for på lik linje med de 
andre undergruppene. Daglig leder i Skjåk IL vil også være behjelpelig med 
søknadsskriving fremover.  
  
Medlemmer  
Medlemmene våre er aktive på flere arenaer. Det synes vi er artig å se. Det 
er noen som også er ute og konkurrerer litt. Spennende! Ellers er 
medlemmene flinke til å bruke anlegget. I 2024 var vi litt i underkant av 50 
medlemmer. Fortsatt er mesteparten juniorer.  
 

Anlegget vårt  
I november 2023 investerte Skjåk Hestlag i en ridebaneharv. Denne ble 
testet 29. april 2024 med vellykka resultat. Et godt kjøp!  
  
Styret tok en felles avgjørelse på å tømme brakka nede på anlegget siden 
taket har vært dårlig en stund. Alt som var lagra her er nå i Stall Sæther. 
Målet er å brenne brakka vinteren 2025 og søke midler til ny klubbrakke i 
2025.  
 

Vi har også investert i slanger og koblinger til vanning. Da vi skulle koble på 
vannet første gangen, var det dessverre noe feil i brønnet til Ramstad. Dette 



fant vi ikke ut av i løpet av året, dessverre. Om dette ikke kommer på plass 
våren 2025 vil vi prøve å levere eller selge slanger og koblinger igjen.  
 

Det har også vært dugnader i 2024. Vi fikk malt gjerde, rydda, tettet gjerde, 
satt på kjetting i inngang og laget oppslagsverk med info. Oppslagsverket er 
ikke hengt opp enda, men er planen i løpet av våren 2025. Takk til alle som 
bidro med god dugnadsånd.  
 

Vi valgte å salte anlegget i år også. Dette tenker vi er nødvendig hvert år 
framover. Dette ble gjort 12. juni av Trond Elda.  
 

Anlegget har vært flittig brukt dette året, og vi har ved flere anledninger satt 
opp baner av ymse slag til fri bruk.  Det har vært godt nyttet.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
  
  
  
  
Samarbeid med Ottadalen Hestesportsklubb og Jotunheimen Hestlag  
(Dette var også med på årsmeldingen i fjor. Det var pga. at leder tenkte at årsmelding var for hvert klubbår, 
og ikke for hvert kalenderår. Leder har lært dette nå)  

Først på høsten tok vi kontakt med Ottadalen hestesportsklubb og 
Jotunheimen Hestlag om muligheten for et samarbeid spesielt med tanke 
på aktiviteter. Vi er tre små klubber som absolutt kan dra nytte av litt 
samarbeid og planlegging av aktiviteter. Begge klubbene var positive til 
dette. Utenom høsthelg i Lom og Skjåk fikk vi ikke til mer i 2023. Men på 
slutten av klubbåret/starten av 2024 har vi hatt mer dialog og vi fikk til en 
felles samling for alle hesteintresserte i de tre kommunene. Dette foregikk 
på Fossberg i Lom og ble en veldig vellykket kveld. Ca. 45 stykker møtte 
opp, og det var likevekt fra hvert sted. Vi presenterte alle tre klubbene, 
hadde kahoot og idémyldring. Ideene om ønskede aktiviteter skal 
planlegges mellom klubbene i vår. Det ble spandert pizza på alle som kom. 



Til slutt informerte Randi Grete om grønt kort og hva dette er. Takk til alle 
som møtte og for godt engasjement!  
  
Grønt kort  
(Dette var også med på årsmeldinga i fjor. Det var pga. at leder tenkte at årsmelding var for hvert klubbår, 
og ikke for hvert kalenderår. Leder har lært dette nå)  

Det har lenge vært ønske fra mange juniorer om grønt kort kurs. Det var 
egentlig planlagt i november 2023, men på grunn av kursholder Randi Grete 
sin kapasitet og sene godkjenninger fra forbundet måtte dette vente til 
nyåret. I februar ble det kurs. 16 juniorer var med, og 29. april kunne vi 
gratulere alle som deltok med godkjent grønt kort. Lykke til med stevnestart 
til dere alle!  
 

Rideknapp 2, 3 og 4  
8. juni hadde vi rideknapp 2, 3 og 4 for alle som hadde lyst. Det var totalt 15 
barn og unge som deltok og fikk rideknapp. Vi tenker at dette skal vi prøve å 
gjennomføre juni hvert år. Gratulerer til alle!  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Skjåk IL idrettsuke, 28 juni. Ridning, voltige, stell, leiing og kjepphest.  
Som i fjor var vi med på idrettsuka til Skjåk IL. Vi hadde voltige, leieridning, 
stell, leiing og kjepphest. Artig å få dele hesteinteressen vår med andre som 
ikke driver med hest til vanlig.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Skjåk IL idrettsuke,16 august. Voltige  
I uke 33 hadde idrettslaget enda en idrettsuke. Fredag 16. august var vi 
med, og denne gangen samarbeidet vi med turngruppa. Temaet var voltige. 
Kjempe gøy å få bruke voltigeutstyr og kunnskap på en slik arena sammen 
med turngruppa.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ridekurs for medlemmer i Skjåk IL  
9.,10. og 11. september hadde vi introduksjonskurs til hest for medlemmer 
av Skjåk IL. Kurset var gratis for idrettslaget sine medlemmer. Kurset hadde 
utgangspunkt i rideknapp 1. Stall Sæther stilte med lokaler og flere av 
medlemmene sine hester vart brukt disse kveldene. Avtalen er å holde et 
slik kurs hver høst.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sosialdag 7. oktober  
Vi kasta oss rundt og lagde en sosialdag for alle. Det eneste som kostet var 
baneleie for de som ikke var medlemmer. 22 personer og ti hester kosa seg 
sammen. Bålpanna hadde varm kaffe og folk grilla seg lunsj. Koselig dag!  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Programtrening med Aurora  
Lørdag 26. oktober arrangerte Skjåk Hestlag et vellykket 
dressurarrangement med 11 deltakere. Selv om vi opprinnelig planla et 
stevne, ble dette en utmerket erstatning. Deltakerne fikk ri sitt valgte 
program for dommer Aurora van der Velpen, som ga nyttige 
tilbakemeldinger. Det ble et vellykket arrangement der alle deltakerne fikk 
med seg protokoller med poeng og tips til hva man kan jobbe videre med!  
 
 
 
 
 

 
 
 



Pay and Jump med innlagt Halloweenhopp  
  
Søndag 27. oktober arrangerte Skjåk Hestlag stevnetrening. Det ble åpna 
for hopping i følgende klasser:  

• 20 cm (kunne ha med leier) alle som kledde seg ut fikk premie!  
• 40 cm (kunne ha med leier)  
• 50 cm med innlagt Halloweenhopp (premiering)  
• 60 cm  
• 70 cm  

I sprang ble det hele 45 starter. I Halloweenhopp var det publikum som 
kåret vinneren av best gjennomførte kostyme og beste ridning. Vinneren 
fikk rosett og gavepremie. Under arrangementet hadde vi åpen kiosk. Det 
var også loddsalg med fine premier som var gitt av gode sponsorer.  
  
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
  
 
 
 
 
Skjåk, 11. mars 2025  
Styret for Skjåk Hestlag  
 



 



 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Organisasjonskart m/rollebeskriving 

med synlege endringar frå 2025 
 

Leder:     

• Kalle inn til styremøta, saksliste etc. til alle i styret, inklusive varaer.  

• Delegere oppgåver internt i styret. 

• Opne mail og gje beskjed vidare.  

• Ta ansvar for at det blir skrive referat frå alle møter, og at desse blir lagt ut på dei rette 
instansane. 

• Leiar har tilgang til vipps og ansvaret for å oppdatere meny og priser i samråd med 
kasserar. 

• Registrere medlemmar og oppdatere i Klubbadmin. 

• Ansvarleg for at heimesida til ein kvar tid er oppdatert. Ansvarleg for at klubben sin 
aktivitetskalender er oppdatert til ein kvar tid. Samla ansvar innad i styret (fast 
styremøtesak). 

• Ved avstemming, så har leiaren ekstra stemme ved likt antal stemmer.  
 
Nestleiar:   

• Tek alle roller til leiar når leiar ikkje har moglegheit. 

• Søknadsansvarleg (Gjensidigestiftelsen, banken etc. og andre aktuelle instansar)  

• Er ansvarleg for å innhente politiattestar frå trenarar og personell som gjennom 
klubben har jamn kontakt med barn og unge i og rundt idretten.   

     
Kasserar:             

• Ansvar for økonomi og framlegging av økonomien frå året som har gått på årsmøte. 

• Ansvarleg for å lage budsjett 

• Betale rekningar og føre rekneskapen til klubben i henhald til regelverk. 

• Kasserar har tilgang til klubben sin vipps, og er ansvarleg for at rapportar blir henta ut 

og brukt rett i rekneskapen og at postane og prisane i klubben sin vipps er oppdatert. 

 
Styremedlem:   

• Ta imot utdelegerte arbeidsoppgåver frå styret 

• Styrke styrets arbeid i klubbarbeid 

• Ansvarleg for at klubben har premiar 

• Ansvarleg for at klubben har rosettar 

• Ansvar for at klubben har rideknappar  
 
Vara:  

• Dei trer til i styret viss ein i styret ikkje har høve til å koma på styremøte. 

• Dei har eit ansvar til å oppdatere seg i styrets arbeid for å kunne bidra ved innsetting i styret. 

• Varaer er alltid velkomne på styremøte sjølv om dei ikkje er etterspurde grunna fråfall 
 

 



Grønt kort-ansvarleg:  

• Er ansvarleg for å sjekke om det til ein kvar tid er behov for grønt kort-kurs for våre 
medlemmar 
Randi Grete  
 

Anleggsansvarleg:   

• Ansvarleg for å melde i frå til styret om anlegget sin tilstand.  

• Slodde og stelle anlegget etter avtale. 

• Ansvarleg for å vedlikehalde og brøyte/gruse anlegget etter behov MEN innanfor budsjettet 
sine rammer og styret sine bestemmingar.  

• Ansvarleg for å rapportere om anlegget sin tilstand, om det er rotete, om det har vorte rydda 
møkk og om klubben sitt utstyr er der det skal vera.  
Randi Grete 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Innstilling frå valkomiteen til årsmøte 20.mars 2025 

 

Leiar: Randi Grete Åmot-Linnerud (tek gjenval) 

Nestleiar: Mona Fallingen (ikkje på val) 

Kasserar: 

Styremedlem: Ulf Andre Simensen Hovde (ikkje på val) 

Styremedlem: Lovise Åmot Linnerud (ikkje på val) 

Vara: Kajsa Klepp Aaboen (ikkje på val) 

Kontrollutval: Tor Taraldsrud (for 1 år) 

Kontrollutval: Cathrine Fallingen Solbakken (for 1 år) 

 

Vi har vansker med å finne person til kasserar-vervet, og ventar på svar frå tre 

personar. Vi oversender likevel det som er klart. Det er få vaksne å spørje i 

medlemslista, spesielt til eit verv som inneber det økonomiske til laget. Om ingen 

av dei som er spurt takkar ja til å vera kasserar, har vi i valkomiteen to forslag: 

 

- Det er fire personar som skal vera i styret, og slik det er nå er det allereie fire 

personar + ein vara som ikkje er på val. Da blir det opp til styret å fordele denne 

oppgåva, sidan det er nok personar. 

 

- At styret får fullmakt til å fylle dette vervet av årsmøtet. 

 

 

 

 

Mvh valkomiteen 



Styrets innstilling til ny valkomité i Skjåk Hestlag 2025 

 

Val komiteen 2024 har vore: 

Astri Sveine Hov (på val, stiller ikkje til gjenvalg) 

Marit Aurstad (ikkje på val) 

 

Styret forslag til ny valgkomite: 

Marit Aurstad 

Sevald Åmot 

 

 

Mvh Styret i Skjåk Hestlag 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


